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Geacht College, 

 

De Universiteitsraad (UR) heeft op 9 december november 2024 het 

werkdrukverlichtingsfonds met u besproken. De belangrijkste aandachtspunten waren:  

 

1) De Universiteitsraad spreekt haar waardering uit voor het aanbod om op een later 

moment een sessie te organiseren waar we bijgepraat kunnen worden door de 

uitvoerders van de projecten. Hierbij hopen we beter inzicht te krijgen hoe de 

projecten lopen en worden ervaren. De Universiteitsraad heeft de voorkeur voor een 

verdere toelichting op de projecten van FSW, het project van FWN en het project 

voor de hele organisatie, code of conduct mails/archievering, ter grootte van 223.000 

euro. 

 

2) Wel is het de Universiteitsraad opgevallen dat de kennissessies en uitvraag naar 

projecten over werkdruk grotendeels is neergelegd bij de hoofden HR van de 

faculteiten. De Universiteitsraad betreurt het dat de uitvraag naar projecten van dit 

fonds niet lager in de organisatie op de werkvloer zijn beland zoals oorspronkelijk 

de bedoeling was en wijst op het belang van betrokkenheid vanuit alle lagen van de 

Universiteit. Juist lager in de organisatie is er veel kennis over wat er voor 

werkdrukverlichting kan zorgen en welke maatregelen of acties op grotere schaal 

uitgevoerd zouden kunnen worden. Voor dit soort initiatieven is er normaal 

gesproken geen budget.  

 

3) Tot slot benadrukt de Universiteitsraad dat verlichting van de werkdruk, zeker met 

een afnemend aantal FTEs, een belangrijke punt van aandacht blijft voor een 

gezonde organisatie, en dat financiële investeringen om de werkdruk te verlagen 

nodig zijn en blijven. Het College heeft aangegeven dat de werkdruk vanwege de 

bezuinigingen niet minder zal worden. We zullen scherpere keuzes moeten maken 

van wat we niet meer gaan doen. Het College zal extra bijeenkomsten organiseren 
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met de afdeling financiën, de decanen en de UR over de vraag: Waar gaat dit 

landen? De kaasschaafmethode zal volgens het College niet voldoende zijn.  

 

De Universiteitsraad blijft graag met het College in gesprek over de strategische keuzes over 

wat we niet meer gaan doen, en hoe we de werkdruk behapbaar houden voor alle 

medewerkers.  

 

Met vriendelijke groet,  

namens de Universiteitsraad, 

 

 

 

Pauline Vincenten 

Voorzitter 

 

 


